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Aanleiding 
 
 De memo wordt opgesteld als antwoord op een motie van de Gemeenteraad van  25 

januari 2015  
 Op initiatief van het college als onderdeel van de actieve informatieplicht 
 
 
Kernboodschap  
 
Plandeel Harmonielocatie. 
Voor wat betreft het proces om te komen tot een keuze uit de twee plannen is het 
onderstaande “spoorboekje” van toepassing. 
 
 
30-9  uiterlijke indiening plannen 
 
3-10  presentatie van de initiatiefnemers aan de nieuw ingestelde “Klankbordgroep 

Harmonielocatie”, bestaande uit de leden van de algemene klankbordgroep 
voor het project Mooi Bergen, de eigenaren/omwonenden, het Q-team Plus en 
ambtenaren om 19.30 uur in de bibliotheek 

 
11-10  openbare presentatie van de initiatiefnemers aan de leden van de raad om 

20.15 uur in De Beeck   
 
17-10  vergadering Klankbordgroep Harmonielocatie om 19.30 uur in de bibliotheek 
 
26-10 uiterlijke datum schriftelijke reacties  
 
8-11 collegebesluit 
 
17-11 (onder voorbehoud presidium) openbare raadsinformatieavond over 

collegevoorstel waarbij initiatiefnemers, college en klankbordgroep 
Harmonielocatie kunnen worden bevraagd door raadsleden 

 
24-11 behandeling in de openbare vergadering van de Algemene raadscommissie 
 
15-12 besluit in de openbare vergadering van de gemeenteraad  
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Voor de avonden met de klankbordgroep Harmonielocatie op 3 en 17 oktober is een 
onafhankelijk voorzitter benaderd in de persoon van de heer Cor van Vliet, oud-wethouder 
van de gemeente Alkmaar en beëdigd mediator.  
 
De website Mooi Bergen zal dagelijks actueel gehouden worden zodat alle relevante 
informatie voor een ieder tijdig beschikbaar is. Ook de expositie in de bibliotheek wordt 
geactualiseerd indien daarvoor aanleiding is. De door initiatiefnemers te maken maquettes 
komen in de bibliotheek te staan. 
 
 
Na de beraadslaging in de ARC van 8 september en ook na een verzoek van de BBC hiertoe 
is besloten wederom het Q-team Plus (met 5 “burgerleden”) in te schakelen als adviesorgaan 
in plaats van alleen het Q-team. 
 
 
Plandeel Dorpsplein 
Het overleg met projectontwikkelaar Bot Bouw Initiatief over een haalbare programmastudie 
voor plandeel Dorpsplein verloopt constructief. Vanwege de complexiteit van de opgave is 
het niet haalbaar gebleken binnen 6 maanden na ondertekening van de 
intentieovereenkomst de uitkomsten van een haalbaarheidsstudie te presenteren. BBI heeft 
om verlenging van de intentieovereenkomst verzocht. Ons college heeft besloten hiermee in 
te stemmen en de intentieovereenkomst te verlengen met 6 maanden tot uiterlijk 4 februari 
2017. 
 
Overigen plandelen  
Het onderzoek naar de haalbaarheid van het shared space principe en het onderzoek naar 
de optimalisatie van het Binnenhof als parkeerterrein is enigszins getemporiseerd omdat de 
politieke- en maatschappelijke aandacht in de maanden oktober tot en met december 
volledig op plandeel Harmonielocatie zal liggen. In het eerste kwartaal van 2017 is de 
rapportage aan uw raad over deze twee onderwerpen te verwachten. 
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